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Beste filmvrienden en vriendinnen, 
 
De maand november is weer voorbij en wat was er veel te beleven op filmgebied. 
Onze Han Agterhof en Annie Akerboom van filmclub Aalsmeer deden mee aan de 
opdracht van de NOVA om in een weekend een film te maken. 
Voor de deelnemers was er een hotelkamer in Zeist beschikbaar gesteld. 
Ik was er ook en heb een verslag van het hele weekend gemaakt. Ditzelfde deed ik 
weer bij het NOVA- festival. 
Een week later was het NOVA-festival. Hier gebeurde heel veel wat de moeite waard 
was. Alle genomineerde films werden gedraaid en ook de 1-minuut- en de jeugdfilms 
kwamen aan bod en natuurlijk de weekendfilms. 
Er werd ook een feestavond georganiseerd door de Harddraverijvereniging voor de 
mensen die mee gewerkt hadden aan de kermisfilm.  Ook dit was weer een avond 
om niet te vergeten. 
En toen was er ook nog de interclubontmoeting van NH'63. Er deden 8 clubs mee en 
AMFI '66 eindigde op de bovenste plaats in het rechter rijtje. 
Als je dit niet begrijpt, vraag het een voetballiefhebber. 
Ook was er nog een zoomvergadering met NH'63 en daar werd ons meegedeeld dat 
de opdracht voor volgend jaar is: maak 3 één-minuut-films. Maak niet uit waar ze 
over gaan. 
Ook heet ik Robin Elseman welkom bij de club. Ik denk dat het een aanwinst is voor 
ons en ik hoop natuurlijk, dat hij ook wat van ons kan leren, maar als ik zijn 
producties bekijk die hij tot dusver gemaakt heeft, denk ik eerder dat we een 
winnaar in huis hebben gehaald. 
Deze maand is Bob van der Lans overleden. Hij heeft veel betekend voor AMFI: de 
gebroeders Kamerman en hij waren de oprichters van AMFI'66. Bob is 88 jaar 
geworden. Wij wensen zijn familie heel veel sterkte toe. 
Ik wens alle lezers een gezellige decembermaand toe. 
 
Groeten, Ton 
 
 

 



 
 

Nieuwsbrief, nr. 8, November 2023 

Wie lief is geweest heeft vast wel wat lekkers gekregen in zijn of haar schoen van 

Sinterklaas. Bij mij zat er in ieder geval een grote chocoladeletter in. Dank daarvoor 

Sint en Piet. Dat wordt dus niet mee terug naar Spanje, helaas.  

In het weekend van 11 en 12 November hebben we weer het NOVA filmgala mogen 

vieren in Hotel Theater Figi in Zeist. Er waren 41 films vertoont bij dit filmfestival en 

28 films bij het jonge filmers festival. En na de dinerpauze werden ook nog de films 

gedraaid van het CineNOVA weekend wat een week eerder gemaakt werd, ook in 

Zeist. En dat in 48 uur. Met als afsluiting, die zaterdag, nog eens 27 één minuutfilms.  

Kortom, weer een geslaagd weekend waar we met trots op terug kunnen kijken. 

Op zondag 26 november hebben we de interclubontmoeting mogen houden in de 

Stoomhal in Wormer, door NH’63. Tevens was het ook de afsluiting van het NH’63  

60-jarig jubileum. In de pauzes trakteerde NH’63 ons ook met lekkere koek, 

bitterballen en blokjes kaas. Er deden 8 filmclubs uit de regio aan mee waarvan 

AMFI’66 uiteindelijk op de vijfde plek is beland. Door een klein telfoutje, wat we 

natuurlijk niemand kwalijk nemen door deze drukke tijd, is niet Zaanstreek Noord op 

de eerste plek geëindigd maar Videogroep Close Up. 

We feliciteren Close Up met dit resultaat. De Wisselbeker zal nu naar hen gaan. 

Zoals de meeste wel zullen weten sluit Videogroep Close Up per 1 mei 2024 hun 

deuren. Met pijn in het hart heeft de voorzitter Rob van de Pieterman, samen met de 

leden, dit besluit moeten nemen. De rede hiervan kunt u teruglezen in de Close Up 

Pers van de maand November. We zullen Close Up in de toekomst erg gaan missen. 

Maar daarentegen hoeft niemand op een houtje te bijten want AMFI’66 staat 

natuurlijk altijd open voor nieuwe mensen. Dus leden van Close Up, u bent van harte 

welkom om een keer te kijken op onze vereniging, en om de sfeer te proeven in ons 

clubgebouw, Speeltuin Weerestein, Michiel de Ruijterstraat 95 in Hillegom. Op 

dinsdagavond (14-daags). De datums staan ook op onze website. 

Op 28 Januari 2024 hebben we weer het Cinefleurfestival. Daar doen (deden) vijf 

filmclubs aan mee waarvan één club het organiseert, dus volgend jaar AMFI’66. 

Omdat de Noordwijkse Film- en Videoclub dit jaar is opgeheven, die ook bij 

Cinefleur was aangesloten, hebben we een andere club kunnen vinden die graag met 

het Cinefleurfestival wil meedoen. Mede door Piet Hijzelendoorn, die onder andere in 

de organisatie zit, hebben we filmclub IJmond bereid gevonden mee te doen.  

Close Up zit ook in dit festival, maar omdat die ook stopt moeten we er in 2025 dus 

ook weer een andere club bij zien te krijgen. Dat is voor latere zorg. Op 28 januari 

2024 zal dit festival dus plaatsvinden in De Spreng, in Oude Wetering.     

In de volgende Nieuwsbrief zal er meer informatie komen over het Cinefleurfestival. 

Deze datum kunt u alvast in uw agenda zetten en natuurlijk is iedereen weer van harte 

welkom. Dit festival mag u absoluut niet missen. 

 

 

John Beekman 



 
 

7 november 2023, verslag Piet (Ingrid) Hijzelendoorn 

 

Deze avond was een werkavond en stond in het teken van het verfilmen van het 

creatieve werk van 2 hobbyisten: Ria Timmers en Ruud Aardema. Han Agterhof had 

de avondleiding en gaf uitleg over het verloop van de avond. 

Ria en Ruud hadden ieder een eigen, waar de uitoefening van hun hobby en de 

eindproducten daarvan gefilmd konden worden. 12 Leden van AMFI maakten 

daarvan gebruik, waarvan 10 met een camera en 2 met een mobiele telefoon. 

 

Ria heeft als hobby ZENTANGLE-TEKENEN. Zij tekent allerlei figuren en patronen, 

waarmee ze eindeloos kan variëren en die ze samenstelt tot een tekening. Deze 

tekening kan in kleur of in zwart-wit worden uitgevoerd. Daartoe heeft ze een grote 

doos kleurpotloden en speciale inktpennen in verschillende diktes. 

 

Ruud maakte KUNSTCOLLAGES. Daartoe koopt hij kunstboeken in kringloopwinkels, 

waar hij geschikte afbeeldingen uitknipt en deze met behulp van boekbinderslijm 

samenvoegt tot een collage. 

 

Onder het filmen gaven zowel Ruud als Ria elk uitleg over hun werkwijze. Aan het 

eind werden beiden nog geïnterviewd, wat uiteraard ook gefilmd kon worden. 

 

Na de pauze gaf Piet Hijzelendoorn informatie over het Cinefleur-festival. Er is een 

nieuwe deelnemende club gevonden, nl. Filmclub IJmond uit Beverwijk, zodat het 

festival kan doorgaan en wel op 28 januari 2024. Omdat AMFI het festival deze keer 

organiseert, is een openingsact of -film nodig. Ideeën daarvoor zijn meer dan 

welkom!!! 

 

De avond werd besloten met een kort filmpje van Ton Zeegers, opgenomen tijdens 

het CineNOVAweekend. De opdracht was: maak een film in 48 uur waarin 3 

opgegeven woorden moeten voorkomen. Ons clublid Han Agterhof was een van de 

deelnemers die we in actie zagen. 

 



 
 

25 november Harddraverij medewerkers feestje Feestweek Lisse 

 

Op 25 november werd voor het eerst een medewerkers feestje georganiseerd door de 

Harddraverij vereniging Lisse, iedereen die iets had bijgedragen aan de feestweek 

was er voor uitgenodigd, AMFI’66 had een aantal leden die weer mooie film 

opnames hadden gemaakt van de feestweek . 

Dus die leden waren ook welkom op het feestje. 

 

Dus iedereen die ook mee wil feesten volgend jaar, kan zich komend jaar opgeven om 

ook mee te werken aan de Film opdracht van de Feestweek Lisse 2024 

 

Het feestje was bij de voetbalvereniging van FC Lisse.  

Mooie zaal Live muziek, lekkere drankjes, en hapjes . 

En heel veel gezelligheid voor iedereen die iets had bijgedragen aan de feestweek. 

 

Een avond om niet te vergeten. 

 

Erik Van Sluijs 

 

 
 

 

 

 



 
 

Zijn er liefhebbers voor een Casablanca ? 
 

Erik en John hebben een Casablanca staan die niet in gebruik is . 

Het is er eentje uit de oude doos, maar werkt nog prima. 

Misschien een uitdaging voor een liefhebber om te kijken of er nog wat mee gedaan 

kan worden. 

Hij is gratis op te halen, of we nemen hem wel mee naar de clubavond, als er een 

liefhebber voor is. 

 

Je kan een mail sturen naar John of Erik : watmuisje@hotmail.com , erikjalle@hotmail.com  
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Harddraverij deelnemers Feestje 2023 
 

 

                                                                   

 

 

                                                        

 

 

 

 

   



 
 

InterclubontmoetIng nH’63 

 

 

 

 

 

                      

 



 
 

noVA fIlm festIVAl 2023 

 

 

       

   

 

      



 
 

WIst u dAt… 
1: Wij op 25 november waren uitgenodigd van de harddraverij om bij de 

medewerkers avond aanwezig te mogen zijn in de kantine van FC Lisse. En dat een 

aantal leden van Amfi er ook bij waren, die een steentje hebben bijgedragen met 

het filmen in de feestweek.  
2: Ton een nieuwe camera heeft aangeschaft en er al heel trots heeft mee gefilmd 

op het Nova filmgala en op de werkavond van onze vereniging. En hij in de toekomst 

vast veel meer beelden zal maken met deze mooie aanwinst.  

3: Op de interclubontmoeting onze Adrie heeft gejureerd samen met nog 7 

juryleden. Hij dat heel geconcentreerd en goed heeft gedaan. Het valt ook niet mee 

om zolang bordjes met cijfers omhoog te houden. 

4: Deze zelfde Adrie hele andere gedachten heeft over het 48 uurs weekend filmen. 

Hij dat graag in nature wil doen. En dan bedoelt hij niet met diertjes. 

5: Jan heel goed is in het vasthouden van de mandjes met bitterballen. En dat hij dat 

heel gedoseerd en eerlijk bij de mensen op tafel zet, zodat iedereen evenveel 

bitterballen krijgt waar ze recht op hebben. Goed bezig, Jan.  

6: NH’63 bij de interclubontmoeting haar 60-jarig jubileum heeft afgesloten met 

lekkere hapjes. Dus onder andere ook deze bitterballen. Was u daar niet bij? Da’s 

nou jammer zeg. Dan heeft u dit lekkers helaas moeten missen. 

7: We ook op de interclubontmoeting de opdracht hebben meegekregen. Maak 3 

één- minuut films. Dat moet voor Amfi toch wel te realiseren zijn, lijkt mij zo. 

8: Ton heel goed Engels spreekt, volgens eigen zeggen. Zoiets als: I am verry goed in 

Englisch. En ferry wel mij nicht tegen speaken.  

Nou Ton, vooral doorgaan, dan kom je er wel. Zou ik zo zeggen.  

9: Wij op 28 januari het cinefleur festival mogen organiseren, en onze Piet daar nu 

al heel druk mee bezig is. Heeft u ideeën of suggesties, meld het bij Piet. We kunnen 

natuurlijk ook nog alle hulp gebruiken, voor en tijdens dit evenement. Graag zelfs. 

Wilt u dus ook de handen uit de mouwen steken, dan even een telefoontje naar 

Piet. Voordat ie u gaat bellen. 

10: Sinterklaas in het land is en dat deze goede man toevallig, zo nodig, net op 5 

december jarig moest wezen. En dat onze clubavond daar zelfs voor moet wijken.  

De clubavond wordt dan nu verschoven naar 12 december. Geen één belangrijk 

persoon krijgt dit voor mekaar. Behalve Sinterklaas natuurlijk wel he 


